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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Четиринадесет работодатели от секторите ветеринарна медицина, текстилна промишленост, селско стопанство,
металургия и услуги и над 60 жени от Украйна и Сирия с интерес в медицинските услуги, хотелиерство и
ресторантьорство, преводачески услуги, търговия и продажби, финанси и счетоводство, шивачески дейности, ИТ и
други се включиха онлайн и присъствено в Трудова борса за български работодатели и же... 

Бизнес доверието в Европа е на историческо дъно за 2023 г.30-тото годишно издание на Икономическото
проучване на EUROCHAMBRES (EES2023) отразява безпрецедентните икономически трусове, следствие на
военния конфликт между Украйна и Русия и последствията на Ковид пандемията. Бизнес доверието в Европа е на
историческо дъно за 2023 г. - за следващата година то е дори по-ниско, отколкото по време на фин... 

Съветът на Европейския съюз разреши на България да въведе специална мярка за дерогация от член 287 от
Директива 2006/112/ЕД относно общата система на данък върху добавената стойност (ДДС). По този начин се
разрешава страната ни да освободи от ДДС данъчно задължените лица с годишен оборот до равностойността в
национална валута на 51 130 евро по обменния курс в деня на присъединяването. Срокът на де... 

В същото време бизнес доверието в Европа за 2023 г. е на историческо дъно 30-тото Икономическото проучване
на ЕВРОПАЛАТИ (EES2023) отразява безпрецедентните икономически трусове, следствие на военния конфликт в
Украйна и последствията от Ковид пандемията. БТПП е партньор в проучването за 24-ти пореден път. Бизнес
доверието в Европа за 2023 г. е на историческо дъно - дори е по-ниско от времето на... 

Заглавие: БТПП е била домакин на трудова борса за български работодатели и жени - мигранти и бежанци
Дата: 24.11.2022 14:19
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бизнесът в България е с позитивни нагласи за икономическото развитие през 2023 г.
Дата: 24.11.2022 11:09
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Съветът на ЕС разреши на България да увеличи минималния праг за регистрация по ДДС на 100 000
лв.
Дата: 24.11.2022 13:11
Медия: Грамофона

Заглавие: Българският бизнес с позитивни нагласи за икономическото развитие през 2023 г.
Дата: 24.11.2022 10:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Президентът на КТ "Подкрепа" ще участва в пресконференцията, на която ще се обяви стартирането
на проект SOLID

https://www.bta.bg/bg/news/economy/365844-btpp-e-bilae-domakin-na-trudova-borsa-za-balgarski-rabotodateli-i-zheni-migran
https://www.cash.bg/articles/13680/biznesat-v-balgariya-e-s-pozitivni-naglasi-za-ikonomicheskoto-razvitie-prez-2023-g
https://www.gramofona.com/business-jug/savetat-na-es-razreshi-na-balgariya-da-uvelichi-minimalniya-prag-za-registraciya-po-dds-na-100-000-lv
https://www.bcci.bg/news/19177
https://podkrepa.org/10997-2/


На 25 ноември 2022 г. от 11.30 ч. в Българската търговско-промишлена палата президентът на Конфедерация на
труда "Подкрепа" Димитър Манолов ще участва в пресконференция, на която ще се обяви стартирането на проект
SOLID – "SOcial diaLogue enhancement in response to COVID crisis challenges". По време на събитието ще се
представят целите на проекта, свързани с развитие на политиките и практиките на ... 

Събитието събра над 100 приятели в ХГ "Христо Цокев", които имаха удоволствието да се запознаят с историята на
Дружеството от документалния филм "Сърце за всички" и да се насладят на богатата музикална програма. Всички
гости, които пуснаха своята лепта в кутията за Фонд "Стефана Богдан Генчева" - за стипендии на талантливи деца,
получиха дарче (паметен знак) "Аз дарих за Габрово" с логото на Друже... 

Предстои парламентът да реши как ще бъдат увеличени пенсиите през 2023 г. Някои заподозряха в направените
предложения начало на предизборна кампания. Парламентът трябва да избере между три възможни варианта
Увеличение на изплащаните суми още от 1 януари ще изисква допълнително 1,8 млрд. лв. 12% ръст, ако не бъдат
гласувани промени Битка за формулата за определяне размера на пенсиите предстои в пар... 

Помощта на държавата помогна на българския бизнес да преодолее тежките моменти. Държавната помощ е
нещо, което подпомага бизнеса по време на кризи, но не трябва да става постоянно очакване. Бизнесът в Европа
очаква нещата първо да се влошат преди да се подобрят, но кога ще дойде това трайно подобрение и какъв ще
бъде катализаторът зависи от начина, по който ще преодолеем първопричините за влошаван... 

БТПП: Българският бизнес да не свиква с държавната помощПомощта на държавата помогна на българския
бизнес да преодолее тежките моменти. Държавната помощ е нещо, което подпомага бизнеса по време на кризи,
но не трябва да става постоянно очакване. Бизнесът в Европа очаква нещата първо да се влошат преди да се
подобрят, но кога ще дойде това трайно подобрение и какъв ще бъде катализаторът зависи от н... 

Бизнес доверието в Европа е на историческо дъно за 2023 г. и е по-ниско, отколкото по време на финансовата
криза от 2008-2009 г. и разгара на пандемията. Това показва 30-ото годишно издание на Икономическото
проучване на Асоциацията на европейските търговско-промишлени палати – Eurochambres (EES2023).
Обобщението е на Българската търговско-промишлена палата (БТПП), която е партньор на в проучванет... 

Дата: 24.11.2022 09:51
Медия: Конфедерация на труда Подкрепа

Заглавие: Стефка Василева: Нашето послание "Събрали сме се да творим добро" изразява мисията на
"Майчина грижа"
Дата: 24.11.2022 09:31
Медия: 100 Вести

Заглавие: Битка за формулата за размера на пенсиите
Дата: 24.11.2022 07:01
Медия: Буднаера

Заглавие: Бизнесът в Европа очаква влошаване, в България чакат по-благоприятна 2023 г.
Дата: 23.11.2022 22:08
Медия: Зарата

Заглавие: Бизнесът в Европа очаква влошаване, в България чакат по-благоприятна 2023 г.
Дата: 23.11.2022 21:45
Медия: Dnes.bg

Заглавие: 2023: Бизнесът в Европа очаква нещата да се влошат, преди да се подобрят
Дата: 23.11.2022 19:36
Медия: Profit

Заглавие: Бизнес доверието в Европа удари историческо дъно
Дата: 23.11.2022 19:30
Медия: Мениджър

https://www.stovesti.info/stefka-vasileva-nasheto-poslanie-34sabrali-sme-se-da-tvorim-dobro34-izrazyava-misiyata-na-34maychina-grizha34-11975.html
http://www.budnaera.com/202204f/2240685.html
https://zarata.info/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%B2%D0%BB%D0%BE%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%B2-%D0%B1/
https://www.dnes.bg/obshtestvo/2022/11/23/biznesyt-v-evropa-ochakva-vloshavane-v-bylgariia-chakat-po-blagopriiatna-2023-g.551521
https://profit.bg/balgariya/2023-biznesat-v-evropa-ochakva-neshtata-da-se-vloshat-predi-da-se-podobryat/
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/biznes-doverieto-v-evropa-udari-istorichesko-dano


Бизнес доверието в Европа е на историческо дъно за 2023 г. - за следващата година то е дори по-ниско, отколкото
по време на финансовата криза от 2008-2009 г. и разгара на пандемията. Притесненията относно достъпа до
енергия и суровини, недостига на умения и разходите за труд са сред ключовите предизвикателства, които
оформят заключенията, базирани на мненията на над 42 000 компании в 25 европейски... 

Бизнес доверието в Европа е на историческо дъно за 2023 г., докато българският бизнес е с позитивни нагласи за
икономическото развитие през следващата година. Това стана ясно от 30-тото юбилейно издание на
Икономическото проучване на EUROCHAMBRES (EES2023), което включва България за 24-ти път с партньор
Българската търговско-промишлена палата (БТПП). Изследването отразява икономическите трусове, с... 

Предприемачите се борят с нарастващата цена на труда и производствените разходи, както и с несигурността при
веригите за доставкиБизнес доверието в Европа е на историческо дъно за 2023 г. - за следващата година то е дори
по-ниско, отколкото по време на финансовата криза от 2008-2009 г. и разгара на пандемията. Притесненията
относно достъпа до енергия и суровини, недостига на умения и разходите за ... 

Васил Тодоров, главен секретар на БТПП, във "В развитие", 23.11.2022Помощта на държавата помогна на
българския бизнес да преодолее тежките моменти. Държавната помощ е нещо, което подпомага бизнеса по
време на кризи, но не трябва да става постоянно очакване. Бизнесът в Европа очаква нещата първо да се влошат
преди да се подобрят, но кога ще дойде това трайно подобрение и какъв ще бъде катализаторът... 

Бизнес доверието в Европа е на историческо дъно за 2023 г. 30-тото годишно издание на Икономическото
проучване на EUROCHAMBRES (EES2023) отразява безпрецедентните икономически трусове, следствие на
военния конфликт между Украйна и Русия и последствията на Ковид пандемията.БТПП е партньор на
EUROCHAMBRES в проучването за 24-ти пореден път. Бизнес доверието в Европа е на историческо дъно за 2023
г. ... 

Визитата се осъществява по европейски проект, изпълняван съвместно от БТПП и ТПП на Бялисток Българската
делегация, която е на посещение в Полша, участва в среща с компании – членове на Регионалната търговска
палата на гр. Бялисток. Сред българските участници са: членове на УС на БТПП, регионални ТПП, браншови
организации, компании, които се интересуват от възможности за бизнес с партньори в Пол... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Заглавие: Българският бизнес очаква повече приходи през 2023 г. за разлика от други европейски страни
Дата: 23.11.2022 19:24
Медия: News.bg

Заглавие: Бизнес доверието в Европа е на историческо дъно, в България надделява оптимизмът за 2023 г.
Дата: 23.11.2022 16:14
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Българският бизнес преодоля тежки моменти с държавна помощ, но не трябва да свиква
Дата: 23.11.2022 15:45
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Българският бизнес с позитивни нагласи за икономическото развитие през 2023 г.
Дата: 23.11.2022 15:55
Медия: BGlobal

Заглавие: Среща на българската делегация с компании - членове на ТПП на Бялисток, Полша
Дата: 24.11.2022 09:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Президентът Румен Радев участва в откриването на нов завод на "Теклас България" във Враца
Дата: 24.11.2022 15:25

https://news.bg/society/balgarskiyat-biznes-ochakva-poveche-prihodi-prez-2023-g-za-razlika-ot-drugi-evropeyski-strani.html
https://business.dir.bg/ikonomika/biznes-doverieto-v-evropa-e-na-istorichesko-dano-v-balgariya-naddelyava-optimizmat-za-2023-g
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/112764-balgarskiyatbiznes-preodolya-tezhki-momenti-s-darzhavna-pomosht-no-ne-tryabva-da-svikva
https://bglobal.bg/107476-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%81-%D0%BF%D0%BE%D0%B7%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D1%81%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-2023-%D0%B3.
https://www.bcci.bg/news/19176
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/365933-prezidentat-rumen-radev-uchastva-v-otkrivaneto-na-nov-zavod-na-teklas-balgariya


Всяка една инвестиция от такъв мащаб и особено с такава специфика на производството е крачка напред за
българската икономика. Това заяви президентът Румен Радев при официалното откриване на завода за
автокомпоненти на "Теклас България" във Враца. България има нужда от високотехнологични, експортно
ориентирани предприятия, с висока добавена стойност и със значим принос за модернизацията на страната... 

Високотехнологичните и експортно ориентирани предприятия с висока добавена стойност имат значим принос за
модернизацията на страната. Това заяви президентът Румен Радев на церемонията по откриване на нов завод за
автомобилни компоненти във Враца. Koмпaниятa е специализирана в производството на ĸayчyĸoви и плacтмacoви
издeлия зa нaй-гoлeмитe aвтoмoбилocтpoители в света, като в своята дейност разчит... 

Ще продължат да изобилстват рискове, вариращи от геополитическо напрежение до висока инфлация, показва
глобална инвестиционна перспектива за 2023 г. на AmundiAmundi публикува своята глобална инвестиционна
перспектива за 2023 г. След тежката 2022 г. инвеститорите нервно наблюдават геополитическото напрежение,
европейската енергийна криза и инфлацията. Но перспективите могат да се подобрят с наближа... 

След тежката 2022 г. инвеститорите нервно наблюдават геополитическото напрежение, европейската енергийна
криза и инфлацията. Но перспективите могат да се подобрят с наближаването на момента, когато Федералният
Резерв на САЩ (ФЕД) ще предприеме стъпки към преразглеждане на своята текуща политика за рязко
повишаване на лихвите, като и цените на финансовите активи стават пов-привлекателни. Това става... 

Създадената стойност от дейността на Лидл в България е с 44% повече от 2019 г. 1,61 млрд. лв. е общият принос
от дейността на Лидл България към икономиката на страната за 2021 г. Наред с общия ръст от 44% спрямо 2019
г., втората оценка на икономическото въздействие на веригата, изготвена от Института за пазарна икономика
(ИПИ), показва значителен ръст в основните пера – стоки от България и лидерс... 

Заявяваме, че сме готови да поемем управлението на страната с втория мандат в коалиция с "Демократична
България", само със 73 депутати. Това заяви в декларация от парламентарната трибуна Андрей Гюров,
председател на ПГ "Продължаваме Промяната". В декларацията се посочва, че са готови да предложат
правителство при определени условия, като първото от тях е оттегляне на спорните промени в Изборния ко... 

Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Откриха високотехнологичен завод във Враца
Дата: 24.11.2022 15:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Инвеститорите трябва да са предпазливи в началото на 2023 г.
Дата: 24.11.2022 15:07
Медия: Economy

Заглавие: Прогнозата на Amundi за глобалната инвестиционна перспектива за 2023 г.
Дата: 24.11.2022 14:01
Медия: Profit

Заглавие: 1,61 млрд. лв. е приносът на Lidl към българската икономика за 2021 г.
Дата: 24.11.2022 15:36
Медия: С кафето

Заглавие: ПП и ДБ обявиха пред парламента готовност да поемат управлението с втория мандат
Дата: 24.11.2022 15:06
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Любомир Дацов: Ако свалим инфлацията шоково, по-малко ще боли
Дата: 24.11.2022 13:43
Медия: Агенция Стандарт

https://kmeta.bg/%D0%BE%D1%82%D0%BA%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%B8%D1%87%D0%B5%D0%BD-%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D0%B4-%D0%B2%D1%8A/
https://www.economy.bg/economy/view/53031/Investitorite-tryabva-da-sa-predpazlivi-v-nachaloto-na-2023-g
https://profit.bg/foreks/prognozata-na-amundi-za-globalnata-investitsionna-perspektiva-za-2023-g/
https://skafeto.com/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/balgarija/%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D0%B4%D0%B5%D0%B9%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%BB-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80/193173/
https://www.pbnovini.com/balgariya/2022/pp-i-db-obyaviha-pred-parlamenta-gotovnost-da-poemat-upravlenieto-s-vtoriya-mandat/
https://www.standartnews.com/mneniya/lyubomir-datsov-ako-svalim-inflatsiyata-shokovo-po-malko-shche-boli-510049.html


* Вдигане на ДДС ще даде бърз ефект, за да сме готови за теста за еврозоната през април * По-високите лихви ще
охладят икономиката, фискалната и монетарната политики трябва да се движат в една посока, казва Любомир
Дацов пред "Стандарт" - Няколко партии напират да се внася нов бюджет от служебното правителство. Какво е
мнението Ви като член на Националния фискален съвет и един от малкото експерти,... 

"Във Фонда на фондовете въвеждаме чисти и прозрачни процеси чрез назначаването на Надзорния съвет към
него. Това е част от цялостната визия за управление в Министерството на иновациите и растежа. Фондът има
изключително важно значение, защото той управлява над 1 млрд. лв." Това заяви министърът на иновациите и
растежа Александър Пулев в предаването "България сутрин" по Bulgaria on Air. Министърът ... 

Новото споразумение с мощния синдикат IG Metall предвижда и увеличение на заплатите на две етапа - с 5,2%
през юни 2023 г. и с още 3,3% през май 2024 г.Volkswagen AG се договори да плати на служителите си в Германия
над 3000 евро бонус, за да им помогне да компенсират нарастващите разходи покрай ускорената инфлация като
част от споразумение с най-големия профсъюз в страната, съобщава Wall Street J... 

Средствата са по линия на Европейския фонд за морско дело, рибарство и аквакултуриЕвропейската комисия
прие програмите по линия на Европейския фонд за морско дело, рибарство и аквакултури (ЕФМДРА) за България
и Германия. Общият размер на отпуснатите за България средства, които обхващат този шестгодишен период, е 121
млн. евро, от които приносът на ЕС възлиза на 85 млн. евро. Всички подпомагани дей... 

Словения е готова да сподели с България опита си в приемането на еврото и с периода на преход между
националната и европейската валута. Това каза в интервю за БТА вицегуверньорът на Словенската централна
банка (Банка Словение - Banke Slovenije) Примож Доленц. Словения стана част от ЕС през 2004 година и още
същата година влезе в т. нар. чакалня на еврозоната (Европейския валутен механизъм - ERM II... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Ролята на изложението е да насърчи ученици и студенти да изберат професия, в която "да горят", казва Дарина
Георгиева, изп. директор на "Българска мрежа на Глобалния договор на ООН"България е сред страните в ЕС с
най-висок процент на младежи, които нито учат, нито работят. Демографската картина предопределя и силно
затегнат пазар на труда. Каква е ролята на изложения като вашето, за да се обърне т... 

Заглавие: Министър Пулев: Пари за българските фирми в Банката за развитие има
Дата: 24.11.2022 12:32
Медия: 3е-news

Заглавие: Volkswagen ще изплати еднократен инфлационен бонус от 3000 евро на служителите
Дата: 24.11.2022 12:11
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: ЕК отпуска 85 млн. евро на България
Дата: 24.11.2022 15:37
Медия: Economy

Заглавие: Словения подава ръка на България да почерпи опит за приемането на еврото
Дата: 24.11.2022 15:32
Медия: 3е-news

Заглавие: Базар на професиите – мост между бизнеса и младите
Дата: 24.11.2022 10:55
Медия: BGlobal

Заглавие: Христина Христова: Минимални работни заплати по икономически дейности е по-добре до договорят
социалните партньори
Дата: 24.11.2022 13:39
Медия: Фокус

https://3e-news.net/bg/a/view/39131/ministyr-pulev-pari-za-bylgarskite-firmi-v-bankata-za-razvitie-ima
https://www.investor.bg/a/444-novini/364633-volkswagen-shte-izplati-ednokraten-inflatsionen-bonus-ot-3000-evro-na-sluzhitelite
https://www.economy.bg/bulgaria/view/53033/EK-otpuska-85-mln-evro-na-Bylgariya
https://3e-news.net/bg/a/view/39143/slovenija-podava-ryka-na-bylgarija-da-pocherpi-opit-za-priemaneto-na-evroto
https://bglobal.bg/107480-%D0%91%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%E2%80%93-%D0%BC%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D0%B8-%D0%BC%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Hristina-Hristova-Minimalni-rabotni-zaplati-po-ikonomicheski-deinosti-e-po-dobre-do-dogovoryat-socialnite-partnyori-1474481


Христина Христова, социален министър в правителството на Симеон Сакскобургготски, в интервю за обзора на
деня на Радио "Фокус" "Това е България". Продължаваме темата за социалните параметри. Националният съвет
за тристранно сътрудничество (НСТС) не постигна съгласие по предложенията за законови промени при
обезщетенията за майчинство и преизчисляването на пенсиите, както и на минималната работна з... 

"Това, че никой не иска нашите предложения, но не предлага никаква алтернатива, това ни говори, че няма
заинтересованост от никой в този Националния съвет за тристранно сътрудничество затова, че хората трябва да
усещат подкрепа от държавата във време на криза.", заключи председателя на Комисията по труда и социалната
политикаАбсолютен приоритет за "БСП за България" е да гарантираме финансова стаби... 

Богаташът е спонсор на предизборните кампании на Кирил Петков и Асен Василев Милионер влиза в играта за
кмет на София, съобщава "Труд", позовавайки се на депутати от ДБ. Ставало въпрос за бившия изпълнителен
директор на софтуерната компания Telerik Васил Терзиев. От "Продължаваме промяната" настоявали той да е
общият им претендент с ДБ за столичен кмет, разказаха депутатите в кулоарите на парламен... 

Милионер влиза в играта за кмет на София. Това казака депутати от "Демократична България" (ДБ), цитирани от "".
Ставало въпрос за бившия изпълнителен директор на софтуерната компания Telerik Васил Терзиев, който
мнозина оприличават на по-младо копие на Кирил Петков. Васил Терзиев От "Продължаваме промяната" (ПП)
настоявали той да е общият им претендент с ДБ за столичен кмет, разказаха депутатите в... 

Компанията привлича млади професионалисти и дава възможност на всеки да работи по значими проекти"ЕКО
България" е част от "HELLENiQ ENERGY" и е на българския пазар 20 години, с основна дейност в сферата на
търговията с горива, масла и нефтени продукти на едро и дребно. Най-голямата част от бизнеса – търговията на
дребно – се осъществява посредством близо 100 бензиностанции в цялата страна. В центр... 

Финансова подкрепа по проекта за наемане на младежи до 29 годишна възраст могат да получат работодатели от
реалния сектор, а също и органи на изпълнителната власт съгласно Закона за местното самоуправление и
местната администрация, общинските предприятия по чл. 52 от Закона за общинската собственост, органите на
централната администрация на изпълнителната власт и териториалните им структури, съгла... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Заглавие: Георги Гьоков: Не искат преизчисляване на пенсиите, защото това влиза в разходите на държавата
Дата: 24.11.2022 07:20
Медия: Факти

Заглавие: "Продължаваме промяната" издигат милионер за кмет на София
Дата: 24.11.2022 15:35
Медия: Tribune.bg

Заглавие: ПП и ДБ вадят милионер, копие на Петков, за кмет на София СНИМКА
Дата: 24.11.2022 15:23
Медия: Блиц

Заглавие: Изграждането на работодателската марка на "ЕКО България" е наш фокус
Дата: 24.11.2022 14:50
Медия: Economic

Заглавие: Влизат в сила промени по проект "Нова възможност за младежка заетост"
Дата: 24.11.2022 14:27
Медия: Днес+

Заглавие: МВнР връчва протестна нота на посланика на Северна Македония
Дата: 24.11.2022 15:29
Медия: Dunavmost

https://fakti.bg/bulgaria/733288-georgi-gyokov-ne-iskat-preizchislavane-na-pensiite-zashtoto-tova-vliza-v-razhodite-na-darjavata
https://tribune.bg/bg/politika/prodalzhavame-promyanata-izdigat-milioner-za-kmet-na-sofiya/
https://blitz.bg/stolitsa/pp-i-db-vadyat-milioner-kopie-na-petkov-za-kmet-na-sofiya-snimka_news922205.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/izgrajdaneto-na-rabotodatelskata-marka-na-eko-bylgarija-e-nash-fokus
https://dnesplus.bg/varna/vlizat-v-sila-promeni-po-proekt-nova-vazmozhnost-za-mladezhka-zaetost_1099363
https://www.dunavmost.com/novini/mvnr-vrachva-protestna-nota-na-poslanika-na-severna-makedoniya


Стрелбата в български клуб в Охрид предизвика дипломатическа реакция в София Министерството на външните
работи осъжда категорично сериозното криминално деяние, при което на 23 ноември 2022 г. в Охрид, Република
Северна Македония е използвано огнестрелно оръжие срещу Клуб на граждани с българско самосъзнание "Цар
Борис III", се казва в позицията на МВнР. Генералното консулство на България в Битоля ... 

Бившата съдийка Румяна Ченалова е напълно оправдана от Софийския апелативен съд (САС). Преди 6 години тя
беше обвинена за длъжностни и документни престъпления, докато е гледала дело по искова молба на "ОЕТ –
Обединени Енергийни търговци" ЕООД срещу НЕК. Ставаше дума за 14 отделни деяния, с които Ченалова
нарушила Закона за съдебната власт (ЗСВ) и Гражданския процесуален кодекс (ГПК), с цел да наба... 

Софийският апелативен съд оправда напълно бившата съдия Румяна Ченалова. Решението бе взето днес в
единственото заседание по процеса на втора инстанция от съдиите Снежана Душкова, Карамфила Тодорова,
Маргаритка Шербанова. На първа инстанция, от закрития вече спецсъд, през юни миналата година Ченалова бе
оправдана по обвинение за престъпление по служба, но бе призната за виновна по едно от обвинен... 

Президентът дърпа конците в "Български глас", пратил протежето си Георги Попов на среща с Херо
МустафаПрезидентът на България Румен Радев е напът окончателно да ликвидира партията на Слави Трифонов
"Има такъв народ", отцепвайки значителна част от екипа на Дългия в учреждаващата се в Благоевград партия
"Български глас". Случайно или не, но първата проява на новопоявилата се партия, представяна от д... 

Прокуратурата може да протестира пред ВКССофийският апелативен съд оправда напълно бившата съдия
Румяна Ченалова. Решението бе взето днес в единственото заседание по процеса на втора инстанция от съдиите
Снежана Душкова, Карамфила Тодорова, Маргаритка Шербанова. На първа инстанция, от закрития вече спецсъд,
през юни миналата година Ченалова бе оправдана по обвинение за престъпление по служба, но ... 

Деветото издание Forbes Women Forum, което се проведе под мотото на SUPERWOMAN, продължи своята
дългосрочна мисия в подкрепа на жените с принос за обществото и бизнеса. Събитието събра всеотдайни и
дръзки жени лидери от различни сектори на икономиката и бизнеса, които вървят уверени в бурни времена на
кризи, предприемачи със свежи идеи, артисти, режисьори, които се издигат с успехите си на световн... 

Европейският парламет прие резолюция, в която изразява съжаление за смъртта на хиляди работници мигранти,
загинали преди началото на Световното първенство по футбол в Катар. Според евродепутатите държавата от

Заглавие: Апелативният съд напълно оправда бившата съдийка Румяна Ченалова
Дата: 24.11.2022 15:15
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Апелативният съд напълно оправда Румяна Ченалова
Дата: 24.11.2022 15:09
Медия: Зарата

Заглавие: Румен Радев отцепва хората на Слави
Дата: 24.11.2022 14:54
Медия: Клюки.бг

Заглавие: Апелативният съд напълно оправда Румяна Ченалова
Дата: 24.11.2022 14:23
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Forbes Women Forum отключи женската суперсила
Дата: 24.11.2022 14:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: ЕП с критики за Мондиала в Катар, призова ФИФА да помогне на семействата на загиналите
работници
Дата: 24.11.2022 15:12
Медия: БНТ Новини

https://www.novinite.bg/articles/227877/Apelativniyat-sad-napalno-opravda-bivshata-sadijka-Rumyana-Chenalova
https://zarata.info/%D0%B0%D0%BF%D0%B5%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%81%D1%8A%D0%B4-%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B4%D0%B0-%D1%80%D1%83%D0%BC/
https://kliuki.bg/politika/rumen-radev-otcepva-horata-na-slavi/197067
https://www.dnes.bg/sofia/2022/11/24/apelativniiat-syd-napylno-opravda-rumiana-chenalova.551637
https://forbesbulgaria.com/2022/11/24/forbes-women-forum-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%BB%D1%8E%D1%87%D0%B8-%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%83%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B0/
https://bntnews.bg/news/ep-s-kritiki-za-mondiala-v-katar-prizova-fifa-da-pomogne-na-semeistvata-na-zaginalite-rabotnici-1215083news.html


Персийския залив е спечелила процедурата по кандидатстване за Световната купа на ФИФА на фона на
достоверни твърдения за подкупи и корупция. Описвайки корупцията във ФИФА като "широко разпрос... 

С парите от Европа шега не бива. Както и да се правят фиктивни обучения, защото Европрокуратурата е особено
взискателна и методична при проверките си. И отърване няма, а санкциите са тежки – заличаване на дружества,
конфискация на имущество и … затвор. Май от това най-много ги е страх вече по-бившите управляващи. А
практиката показва, че въпреки че вече няма Специализиран съд и Специализирана прок... 

С парите от Европа шега не бива. Както и да се правят фиктивни обучения, защото Европрокуратурата е особено
взискателна и методична при проверките си. И отърване няма, а санкциите са тежки – заличаване на дружества,
конфискация на имущество и … затвор. Май от това най-много ги е страх вече по-бившите управляващи. А
практиката показва, че въпреки че вече няма Специализиран съд и Специализирана прок... 

Европейският парламент одобри заем за Украйна в размер на 18 млрд. евро за 2023 г. • Дългосрочен заем при
преференциални условия и при условие, че бъдат извършени реформи• За покриване на основни обществени
услуги, макроикономическа стабилност и възстановяване на инфраструктурата• Предвидима и постоянна
подкрепа за 2023 г. вместо ad hoc помощВ четвъртък евродепутатите одобриха заем в размер на 18 ... 

През следващия програмен период ще подходим така, че да се гарантират бюджети за всички общини, които могат
да кандидатстват за финансиране по Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони. Ще
бъдат създадени недсикриминативни критерии, които да отговарят на нуждите на всяка от тях и по този начин
целим да се избегне конкуренцията. Това заяви заместник-министърът на земеделието ... 

Заглавие: Европрокуратурата започва проверка на три фирми около ГЕРБ и Пламен Нунев
Дата: 24.11.2022 15:04
Медия: Nbox

Заглавие: ПРОБИВ! Лаура Кьовеши разследва три ГЕРБ фирми около Пламен Нунев (ФАКТИТЕ)
Дата: 24.11.2022 14:35
Медия: Народ

Заглавие: Европейският парламент одобри заем за Украйна в размер на 18 млрд. евро за 2023 г.
Дата: 24.11.2022 14:22
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: В рамките на Стратегическия план ще има финансиране за всички общини
Дата: 24.11.2022 15:36
Медия: Нива БГ

https://www.nbox.bg/2022/11/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B0/
https://narod.bg/2022/11/24/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%B2-%D0%BB%D0%B0%D1%83%D1%80%D0%B0-%D0%BA%D1%8C%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%88%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%B8-%D0%B3%D0%B5/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/365880-evropeyskiyat-parlament-odobri-zaem-za-ukrayna-v-razmer-na-18-mlrd-evro-za-2023
https://nivabg.com/v-ramkite-na-strategicheskiia-plan-shte-ima-finansirane-za-vsichki-obshtini/
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